
 

Protokoll lagledermøte 1- 2018 
 
Møtte lag: Hardanger, Arna, Firda, Os, Fana, BOT, Kvinnherad og Osterøy 
 
Møtte forbund: Jan Gjennestad, Terje Natland, Johnny Skjoldal, Kato Bruland og Anita Jensen, 
Thomas Tuft (vara) 
Lisa Pickersgill- Forbundssekretær 
 
 
Sted: Elliot’en Pub, Bergen Travpark. 
Tid: Tirsdag 10.04.18 kl.19.00 
 
 
Saksliste 
 

1. Presentasjon av forbund 
Det var dessverre ingen nye travlagsmedlemmer, så det var ikke nødvendig med 
presentasjon av forbundet. 

 
2. Generalforsamling DNT 

Sak 3: Punkt 9: Fastsettelse  
 
3: 9. Fastsettelse av kontingent. Hva er gjennomsnittlig kontingent i Norge? Lisa hører Tore. 
Sak 14 og 15 bør tas under en sak. 
Valget: 
Valgkomiteens innstilling samsvarer ikke med det står i forslagshefte fra lag og forbund. Da 
valgkomiteen påstår at innstillingen samsvarer med ønske fra lag og forbund.  
Trond Olav Salte?? 
Strykningsfrist ved dårlig vær-  

 
3. Travlagene 

Det er stort ønske fra forsamlingen at travskolen blir opprettet innen 2020.  
 Spørsmål om at løpene skal ha hestenavn.  
 

4. Innkomne saker 
Ingen innkomne saker 

 

 
 
 
 
 

Møtet ble hevet kl. 21.00 
 
 



 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 
 


